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  - Javnim prevozom sam jako zadovoljna. Ide redovno, tačan je, ima puno mesta za sedenje,
sve mi odgovara. Ne putujem toliko puno za Pančevo, ali mi je drago što linija 14 tako dobro
funkcioniše, jer mnogo ljudi putuje baš često i neophodan im je kvalitetan i redovan prevoz koji
ide kroz veći deo grada.  
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